

Day 2
Business Session 3 – CAAF

Chair (Beaton): Good morning everyone and welcome to the Standing Committee on Public Accounts. This is January 19th and as with every meeting, we start with our mandate and our statement of purpose and values: The Standing Committee on Public Accounts is charged with matters concerning the Public Accounts of the Province, the annual report of the Auditor General and fiscal management. The Standing Committee on Public Accounts is dedicated to improving public administration in partnership with the Auditor General. The committee examines the administration of government policy, not the merits of it. The committee strives to achieve consensus in its decisions whenever possible. Members take a non-partisan approach to the work of the committee.

Présidente (Beaton): Bonjour à tous et bienvenue au Comité permanent des comptes publics. Nous sommes le 19 janvier et comme à chaque réunion, nous commençons par notre mandat et notre déclaration d'intention et de valeurs. Le Comité permanent des comptes publics est chargé des affaires concernant les comptes publics de la province, le rapport annuel du vérificateur général et la gestion des finances. Le Comité permanent des comptes publics se consacre à l'amélioration de l'administration publique en partenariat avec le vérificateur général. Le comité examine l'administration de la politique gouvernementale et non ses mérites. Le comité s'efforce de parvenir à un consensus dans ses décisions dans tous les cas possible. Les membres adoptent une approche non partisane des travaux du comité.